
Vragen voor de vragenronde

Vraag van raadslid Paulides over de plaatsing openbare rolstoeltoegankelijke 

zelfreinigende wc-unit.

Vraag

Op 9 november 2022 heeft de gemeenteraad besloten tot een investering in ten minste 

één openbare rolstoeltoegankelijke zelfreinigende wc-unit.

Kan het college toezeggen dat de plaatsing wordt gerealiseerd vóór 1 mei 2023.

Zo nee, wat is dan de planning?

Vraag van raadslid paulides inzake beschermd wonen voormalig O&O-gebouw

Vraag 1

Op 28 september 2022 hebben Ben Paulides (DLW) en Irma van der Marel (Hart voor 

Wassenaar) het college schriftelijke vervolgvragen gesteld over het voormalige O&O-

gebouw.

Waarom is op de gestelde vragen geen antwoord gegeven?

Vraag 2

Waarom is geen melding gedaan van het uitstel van de beantwoording?

Vraag 3

Kan het college thans de gestelde vragen beantwoorden?

Zo ja, wat zijn de antwoorden?

Zo nee, waarom niet en wanneer dan wel?

Vraag van raadslid Stekelenburg over windmolens
1. Wethouder van Sloten heeft in de lokale media de uitspraak gedaan hij wil 
onderzoeken of er kleine windmolens in Wassenaar geplaatst zouden kunnen worden. 
Graag een toelichting van het college van wat hiermee precies bedoeld wordt? 
2. Is het college het met de Wassenaarse VVD eens dat windmolens binnen onze 
gemeente een zeer gevoelig thema is en hierover te allen tijde nauw overleg dient te 
worden gevoerd met alle belanghebbenden (zeer zorgvuldige participatie)
3. Kunnen we afspreken met het college dat het college de Raad uitvoerig en tijdig 
informeert over mogelijke voornemens en onderzoeken die verband houden met het 
plaatsen van windmolens binnen Wassenaar?

Commissielid Vrijburg over Sportveld zwembad
In de Wassenaarse Krant van afgelopen week stond een artikel van een oplettende 
Wassenaarse inwoner inzake het Sportveld aan de Backershagelaan bij het zwembad.
Bij de toegang van het veld staat een bord “verboden toegang voor onbevoegden”. Het 
verbaast Lokaal Wassenaar dat dit veld geen openbaar veld is. Dit veld wordt gebruikt 
voor de lessen van het Rijnlands Lyceum, maar wordt ook gebruikt door inwoners van 
Wassenaar om te voetballen, golfen etc. Het bord geeft aan dat gebruikmaking door 
Wassenaarse inwoners verboden is.
Wij vragen de gemeente om te onderzoeken of de mogelijkheid bestaat het betreffende 
bord te verwijderen, zodat het grasveld een openbaar recreatief veld wordt.



Vraag van raadslid Van Eps over het “parkherstel” van het bos Wittenburg
Wij worden als fractie van GroenLinks Wassenaar vaak benaderd door inwoners van 
Wassenaar en aangezien de vraag en verzoek door betreffende inwoner zo treffend is 
weergegeven wil ik het graag voorlezen:
Nu jullie wethouder weinig te doen heeft omdat er geen budget is, kan hij de vernieling 
van de natuur op Rust en Vreugd stoppen. Daar wordt onder het mom van parkherstel 
onherstelbare schade toegebracht aan de natuur. Jonge, gezonde bomen worden 
omgehakt en het is er een complete kaalslag. Dit was nog het enige park waar de 
natuur zijn gang kon gaan, inclusief vogels en dieren, zoals eekhoorns. De andere 
parken zijn inmiddels door ‘parkherstel’ gereduceerd tot zielloze aangeharkte plekken.
De enorme bergen hout gaan waarschijnlijk naar biogas installaties die omwonenden 
de adem benemen.
Ik hoop dat jullie wethouder zich ook zonder budget inzet voor behoud van de natuur 
en deze vernieling stopt.
Het is jammer dat de ozb verhoging niet doorgaat want er is veel achterstallig 
onderhoud in het groen in m.n. Noord-Wassenaar.
De vraag aan de wethouder is wat gaat u doen t.a.v de natuur op Rust en Vreugd?
Daaropvolgende vraag is in hoeverre er ruimte is om de plannen t.a.v het “parkherstel” 
van het bos Wittenburg (Nieuw-Wassenaar) her beoordeeld kunnen worden?

Vraag van raadslid Van Eps over gebruik van de Deijlerhoeve
Een aantal bewoners van Amonslaantje/ Deijlerweg hebben op 22 november jl. een 
brief gestuurd aan het College met de vraag in hoeverre het gebruik van de 
Deijlerhoeve door de American School niet in strijd is met het bestemmingsplan.
GroenLinks Wassenaar is benieuwd of de wethouder hierop al een antwoord kan geven 
en vraagt hiervoor extra aandacht namens deze bezorgde bewoners.

Vraag van raadslid Van Eps veldje naast zwembad
In DWK van 25 november jl. (pag. 11) heeft een vader van twee zoontjes gevraagd 
waarom kinderen niet meer mogen spelen op het veldje naast het zwembad. Bij 
navraag bij de gemeente werd geantwoord dat dit een politieke beslissing was. 
GroenLinks Wassenaar hecht heel veel waarde aan het feit dat alle kinderen dus ook 
alle kinderen groot en klein (op zondag wordt hier nl altijd gevoetbald door een groepje 
inwoners) in de openbare buitenruimte kunnen spelen en sporten en vraag aan de 
wethouder is wie dit zo heeft besloten en welke politieke beslissing hieraan ten 
grondslag ligt?


